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Oświadczenie skierowane do wiceprezesa Rady Ministrów, ministra rozwoju i finansów Mateusza 

Morawieckiego 

Szanowny Panie Ministrze! 

Rośnie liczba sporów dotyczących ulgi mieszkaniowej. Skarbówka odmawia zwolnienia z podatku tym, 

którzy kupują nowe mieszkanie na podstawie umowy deweloperskiej i muszą poczekać na ostateczne 

przeniesienie własności. Takich spraw jest coraz więcej. Sprzyja temu boom na rynku mieszkaniowym. 

Problem dotyczy wielu osób. Okres pomiędzy zawarciem umowy deweloperskiej a ostatecznym 

przeniesieniem własności mieszkania często przekracza 2 lata. Oznacza to, że osoby, które inwestują  

w korzystnie dla nich położony nowy lokal, mogą stracić prawo do ulgi mieszkaniowej. Poza tym termin 

przekazania nieruchomości może się przedłużyć. Wynika to z procesu budowlanego, na co nabywcy nie mają 

wpływu. W tej sytuacji warto rozważyć zmianę przepisów ustawy o PIT i wydłużyć okres pozwalający na 

dokonanie inwestycji – z 2 lat do np. 3 lat. Czy ministerstwo planuje zmiany ww. przepisów? 

Z wyrazami szacunku 

Władysław Komarnicki 

 


